
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 649

Hvilke konkrete skridt vil ministeren tage med henblik på at håndhæve de gældende af-

giftsregler for tobak, og dermed sikre, at en tobaksproducent og detailhandler ikke sælger

cigaretter med gamle stempelmærker, som i strid med reglerne er overgået til forbrug ef-

ter afgiftsstigningen den 1. april 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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